
IES José Maria Parra
Dr. Francisco Bono, 3 - 46600 ALZIRA - 96 245 78 60- Fax 96 245 78 61 – 46000717@gva.es

WEB: htps://portal.edu.gva.es/iesparra-alzira/

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR (13-09-21)

A dia 13 de setembre de 2021 a les 17.30 hores, mitjançant la plataforma Webex s’obri la reunió
del Consell Escolar a la qual d’un total de 19 integrants, hi assisteixen 9 i 10 se n’absenten. Els punts a
tractar són els següents:

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l'acta de la sessió anterior.
2. Presentació dels nous membres del nou equip.
3. Informe direcció.
4. Precs i preguntes.

Assistents

(...)

Absents

(...)

Desenvolupament de la sessió:

Àngela, la directora i presidenta del Consell Escolar, comença la sessió presentant a la nova presidenta
de l'AMPA, Elena Espí, que substitueix a Pastora.

A continuació, es passa a tractar els punts de l'ordre del dia.

1.- Lectura i aprovació, si s’escau, de  l’acta de la sessió anterior

S’aprova l’acta anterior per unanimitat.

2.- Presentació dels nous membres del nou equip.

Àngela manifesta que aquest Consell Escolar és el d'inici de curs, i això fa que siga preceptiu que la di -
rectora informe i presente a tots els membres del Consell Escolar al nou equip directiu.

Aquest nou equip directiu, estarà format per:

Directora: Àngela Masiá Sancho 

Vicedirectora: Vanessa Escrivà Ull 

Cap d’Estudis de diürn: Anna Baldoví Verdeguer 

Secretari: Ignasi Lloret Soler 

Cap d’Estudis de nocturn: Sonia Zafón Ferri 

Vicesecretària: Pilar Rovira Granero
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3.- Informe direcció..

La directora informa de l'alumnat que hi ha matriculat (…) També comenta que la setmana passada va
estar en una reunió d'escolarització amb l' inspector i el departament d'educació. (...)

A continuació, Ignasi Lloret, secretari del centre, informa de la situació econòmica. Mostra als membres
del Consell Escolar el certificat del banc, on s'especifica el saldo, a data de 31 d'agost de 2021 del cen -
tre. (...)

Seguidament, Àngela recorda totes les funcions del Consell Escolar. Totes les decisions del centre han
de passar pel Consell Escolar. Aprofita per dir que aquest curs tenim eleccions per renovar el Consell Es-
colar. Més endavant s'informarà de tot el procediment.

Per finalitzar, informa que aquest curs, la companyia de teatre “La Tarimba” ha tornat a demanar utilitzar
la sala d'actes per a fer classes de teatre. L'horari seria: els dimarts (16,30h a 18,30h), dimecres (18h a
20h) i dijous (16,30h a 18,30h).  Aquest any, segons manifesta Carmen Peris, participarà alumnat del Pa-
rra en aquesta activitat. Tots els membres del Consell Escolar donen el vist i plau a cedir la sala d'actes a
la companyia de teatre “La Tarumba”.

El club esportiu de karate “DOJO” d'Alzira  també ha demanat poder utilitzar el gimnàs per poder realitzar
les seues activitats formatives els dilluns, dimecres i divendres (de 19h a 21h). Aquest club esportiu tam-
bé s'ha oferit a col·laborar en el centre. Tots els membres del Consell Escolar donen el vist i plau a cedir
el gimnàs all club esportiu “DOJO”.

4.- Precs i preguntes.
     
Agafa la paraula Elena Espí, presidenta de l'AMPA, per a comentar que molts pares i mares li estan pre-
guntant si l'alumnat pot demanar més samarretes d'E.F. Àngela li comenta que hi ha un formulari a la pà-
gina web del centre, però que només es pot demanar una samarreta per alumne. El millor és que l'alum-
nat que vullga demanar més samarretes li ho diga directament a Vicent Trescolí (professor d'E.F.). El po-
den trobar a l'hora de pati, dimarts i dimecres, a la biblioteca.

La presidenta de l'AMPA també comenta que el dia 24 de setembre, l'AMPA té prevista una reunió. Pre-
gunta si és possible fer-la presencial al centre, i la directora li contesta que sí, sempre tenint en compte
que es complisquen les mesures preventives COVID-19. Elena diu que seran de 13 a 15 persones. Àn-
gela li contesta que aleshores no hi haurà cap problema, poden anar a la sala d'actes o a la biblioteca.

Sense més temes a tractar s’alça la sessió a les 18.06 hores de la qual, com a secretari, estenc la pre-
sent acta. 

Alzira, 13 de setembre 2021
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